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Transportudvalget har i brev af 3. oktober 2014 stillet mig følgende spørgsmål 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter ønske 

fra Villum Christensen (LA). 

Spørgsmål nr. 1145: 

Ministeren bedes redegøre for, hvilken teknisk dialog Transportministeriet og 

Banedanmark har haft med både nuværende og potentielle togoperatører i 

Danmark i forbindelse med udarbejdelsen af den kommende Banedanmark-

kontrakt? Såfremt Transportministeriet og Banedanmark ingen dialog har haft, 

bedes ministeren redegøre for, hvorfor ministeren ikke har inddraget de rele-

vante brugere af danske skinner i kontraktudarbejdelsen? 

Svar: 

Relationen mellem Banedanmark og de enkelte jernbanevirksomheder fastsæt-

tes i en årlig adgangskontrakt, som indgås mellem de to parter inden årets 

start. Som en del heraf er der fastsat en række måltal fra begge parter, som 

løbende indgår i dialogen om krav og leverancer.  

I Banedanmarks resultatkontrakt for 2014 – som er udarbejdet på baggrund af 

en dialog mellem Banedanmark og Transportministeriets departement - er der 

fastsat et mål for jernbanevirksomhedernes tilfredshed baseret på de aftalte 

leverancer mellem Banedanmark og jernbanevirksomhederne. Departementet 

følger løbende op på opfyldelsen af kravene i resultatkontrakten. 

Med venlig hilsen 

Magnus Heunicke 
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